

**NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD
AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY,
MAY 16, 2016 AT 6:00 P.M.**

AGENDA

1. Question Period
2. Adjudication resolution to finance a bond issue in the amount of \$15,493,000
3. Resolution for concordance of the financing of the loan by-laws
4. Resolution for a shorter-term for the financing of loan by-laws
5. Authorization for various members of council to attend the FCM Conference
6. Awarding of a contract for the purchase of chairs for the council chamber and the auditorium (C-03-16)
7. Renewal of contract for Code Red emergency notification system
8. Purchase of two KVM switches
9. Purchase of new firewall devices
10. Allocation of a maximum of \$3,000.00 from the Working Fund to incur the expense to implement security measures within the Legal Department
11. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter
City Clerk

**VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA
TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI
16 MAI 2016 À 18 H**

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Résolution d'adjudication pour le financement d'émission d'obligation au montant de 15 493 000 \$
3. Résolution de concordance pour le financement des règlements d'emprunt
4. Résolution de courte échéance pour le financement des règlements d'emprunt
5. Autorisation à différents membres du conseil pour assister au congrès de la FCM
6. Octroi d'un contrat pour fourniture de chaises pour la chambre du conseil et l'auditorium (C-03-16)
7. Renouvellement de Code Red, le système d'avis de masse
8. Achat de deux commutateurs KVM
9. Achat de deux pare-feu
10. Appropriation d'un montant maximal de 3 000 \$ du fond de roulement afin d'encourir des dépenses pour installer des mesures de sécurité aux services juridiques
11. Ajournement de la séance

M^e Jonathan Shecter
Greffier